

Title (en)

Device for the receipt of, checking of, and deposition of currency notes.

Title (de)

Einrichtung zur Annahme, Prüfung und Aufbewahrung von Wertscheinen.

Title (fr)

Dispositif pour la réception, la vérification et le stockage de billets de banque.

Publication

EP 0199253 A2 19861029 (DE)

Application

EP 86105157 A 19860415

Priority

DE 3513635 A 19850416

Abstract (en)

[origin: US4703162A] A device for receiving, inspecting and storing instruments of value, comprising a lockable housing having at least one instrument receptacle (36), an inspection means for inspecting and identifying the instruments, a deposit unit (14) having a deposit pocket (18) and a return pocket (20) arranged on a wall (16) of the housing. Conveyors (28, 38) are provided for conveying instruments between the deposit unit (14) and the inspection unit and between the inspection unit and the instrument receptacle (36). The instrument receptacle (36) and a first part of the inspection unit (34) for verifying the genuineness of and identifying the instruments are arranged inside a closed vault (12). Instruments are moved between the closed vault and the deposit unit (14) by way of a two-way conveyor (28) passing through an opening (30) in the wall of the vault (12).

Abstract (de)

Bei einer Einrichtung zur Annahme, Prüfung und Aufbewahrung von Wertscheinen, umfassend innerhalb eines verschließbaren Gehäuses (10) mindestens einen Wertscheinbehälter (36), eine Prüfeinrichtung zur Prüfung und Identifizierung von Wertscheinen, eine Eingabe/Rückgabeeinheit (14) mit einem Eingabefach (18) und einem Rückgabefach (20), die an einer Gehäusewand (16) angeordnet sind und Transportbahnen (28, 38) zum Transport von Wertscheinen zwischen der Eingabe/Rückgabeeinheit (14) und der Prüfeinrichtung einerseits und zwischen dieser und dem Wertscheinbehälter (36) andererseits, sind der Wertscheinbehälter (36) und eine die Echtheitsprüfung und die Identifizierung der Wertscheine durchführende Prüfeinheit (34) innerhalb eines geschlossenen Tresors (12) angeordnet und mit der Eingabe/Rückgabeeinheit (14) durch eine eine Wandöffnung (30) des Tresors (12) durchsetzende Zweiwegetransportbahn (28) verbunden.

IPC 1-7

G07D 1/00; G07D 7/00; G07F 7/10

IPC 8 full level

G07D 1/00 (2006.01); **G07D 7/00** (2016.01); **G07D 7/16** (2016.01); **G07D 7/162** (2016.01); **G07D 7/164** (2016.01); **G07D 7/189** (2016.01);
G07D 9/00 (2006.01); **G07D 11/00** (2006.01); **G07F 7/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G07D 11/009 (2013.01 - EP US); **G07D 11/10** (2019.01 - EP US); **G07D 11/40** (2019.01 - EP US)

Cited by

EP0389733A3; US6186339B1; WO0052649A1; WO9414140A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0199253 A2 19861029; EP 0199253 A3 19870916; EP 0199253 B1 19911009; AT E68279 T1 19911015; DE 3513635 A1 19861016;
DE 3513635 C2 19881222; DE 3681814 D1 19911114; JP H0255828 B2 19901128; JP S61281386 A 19861211; US 4703162 A 19871027

DOCDB simple family (application)

EP 86105157 A 19860415; AT 86105157 T 19860415; DE 3513635 A 19850416; DE 3681814 T 19860415; JP 8787386 A 19860416;
US 85267686 A 19860416